
 فعاليات شباب حزب التحرير في جزيرة موريتوشس بمناسبة

 ذكرى هدم الخلافة

  

بمناسبة ذكرى سقوط  ا  في جزيرة موريتوشس مؤتمر حزب التحريرعقد شباب : أولا

في قاعة البلدية،  2102الخلافة الإسلامية، وقد عقد المؤتمر في الثاني من حزيران 

وقد تخلل المؤتمر المحاضرات  ،"نحو وحدة سياسية للأمة الإسلامية"تحت عنوان 

 :التالية

 .رجب، الشهر الذي سقطت فيه دولة الخلافة -0

 .سوريا والربيع العربي -2

 .نحو وحدة سياسية للأمة الإسلامية -3

 

هذه المحاضرات الثلاث فقرة أسئلة وأجوبة أجاب فيها المحاضرون على أسئلة  تتبع

 .الحضور

 

جب في السادس عشر من حزيران آخر في ر ا  مؤتمرحزب التحرير قد شباب ع: ثانيا

" الوحدة السياسية للأمة الإسلامية"كان تحت عنوان وفينكس، /في قاعة النور 2102

 :وقد تضمن المؤتمر النشاطات التالية

 .عرض شريط فيديو عن المجازر التي تحصل في سوريا -0

 .محاضرة عن الإسراء والمعراج -2

 .سوريا والربيع العربي نحو وحدة الأمة الإسلامية -3

 .لأسئلة والأجوبةافقرة  -4

 .تفاعل الجمهور إيجابا مع فقرات المؤتمر وتم بحمد الله
 

Hizb-ut Tahrir Shabab events on the island on the occasion of Moratoshs 

Anniversary of the demolition of the Khilafah 

Event 1:    Rajab Conference on 2nd of June 2012 at the Municipal Hall at Port-Louis. 

Title - Together towards the Political Unity of the Muslim Ummah 

We have prepared n played video on syrian massacre –  

Talks on : 



(1) Rajab n the destruction of Khilafah; 

(2) Syria n the Arab uprisings; 

(3) Towards the Political Unity of the Muslim Ummah. 

Followed by QnA - 45 minutes. 

  

Event 2:    Rajab Conference on 16th of June 2012 at Noor Hall, Phoenix. 

Title - The Political Unity of the Muslim Ummah 

We have played video on syrian massacre –  

Talks on  

(1) Al-Isra wal Mi'raj;  

(2) Syria n the Arab uprisings n towards the Political Unity of the Muslim Ummah.  

Followed by QnA - 30 minutes. 

 

Alhamdulillah, we have had a very good response from the audience with some good 
contacts made n requests for replication of video n discussion in other areas. 

 


